
Hummelstads byalagsmöte 12/1-2023 

OrdförandDe Alf Thellman hälsade alla välkomna och 

öppnade mötet. 

         1.Dagordningen lästes upp och godkändes. 

         2.Rapport om höstens aktiviteter. 

12/11 var det ostystning i fritidsgården med sex 

deltagare, max antal som kan vara med p.g.a. lokalen. 

Anita och Bosse Jonsson stod för kunskap och goda råd.  

 

Vår hantverksdag 19/11 snöade nästan bort. Trots 

mycket besvärligt väglag kom det ändå besökare, 16 st 

plus 10 st som såg till att allt fungerade snöstormen till 

trots. 

Förslag till nästa hantversdag är att byta ut en del 

aktiviteter. Förslag på nya är sidenschalar, 

ringblomssalva samt att gjuta blockljus. 

 

Lucia firades 9/12 i samarbete med scoutkåren. 

Förslag till nästa lucia är att lägga två träningar på 

scoutdagar, onsdagar. 

 

Vi dansade ut julen 7/1-23 och Nyckelbergstomten kom 

på besök. Tyvärr inte så välbesökt som vi öskade. 

Förslag till nästa år är att lägga lappar i berörda 

barnfamiljers brevlådor för att få fler deltagare. 

 



       3. Årsmöte torsdagen 9/3 18.30 

Fralla (Karin) samt mjuk kaka (Yvonne) serveras till 

kaffet. Lotterier ordnar Monica. 

 

         4.Förslag till arbetsplan 2023 

Informationsmöte om ”Grannsamverkan” 

Alf kontaktar Victor, vår kommunpolis. 

 

Ösa grus, röja och kratta vid fritidsgården torsdagen 

20/4  kl. 9.30 

 

28/4  kl.20.00 blir det majbrasa i Brinkhagen. 

 

Klämfredagen 19/5 städar vi badplatsen 

 

6/6 blir det en byavandring 

 

18/6 öppning av boulebanan kl. 16.00 

Kaffekorg samt möjlighet att grilla 

Varje onsdag finns det möjlighet till gemensamt 

boulespel från kl. 18.00 

       28/8 putsas det fönster 

       21/9 Byalagsmöte  kl. 18.30 

       25/11 ostystning 

       18/11 hantverksdag 



       8/12  Lucia 

       13/1-24 Julgranssväng 

        18/1  Byalagsmöte 

 

        5.Vi behöver öka våra intäkter. 

Monika ska kolla uthyrningar och städkostnader för att 

få ett diskussionsunderlag till årsmötet. 

Vi ska i fortsättningen tänka på att ta betalt för korv och 

fika. 

Alf har blivit kontaktad av Vuxenskolan. Här kan finnas 

möjligheter att få en del bidrag till våra aktiviteter. 

Vävstugan kan ev. drivas som studiecirkel och på så sätt 

få bidrag som tillfaller Byalaget. 

 

         Mötet avslutades med fika som sig bör. 

 

 

Yvonne Jönsson 


